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هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامك: 2000999
***

 ســام به خراسان ورزشی و تشــکر از زحمات همیشگی شما. تاریخ 
دوشنبه سوم  تیرماه قســمت هشتگ مطالب زیر ۲ تا عکس تکراری و 
مشــابه هم بود. اگر امکان پذیر هست  مجددا با ویرایش چاپ بفرمایید. 

ممنون از زحمات شما.
خراسان ورزشی: بابت این اشتباه از خوانندگان محترم پوزش می طلبیم.

 آقاي برانکو گفته من در ایران محبوبم، به ایشان بفرمایید شما در ایران 
محبوب بودید و با نارویي كه به پرسپولیس زدید دیگر نه تنها محبوب 
نیستید بلکه منفور هم مي شوید. شما كه مي خواستید بروید بهتر نبود 
همان وقتي كه با تیم عربستانی قرارداد مي بستید مي گفتید تا پرسپولیس 

هم به فکر مربي باشد.

قضاوت سیمین رضایی در تنیس روی میز 
المپیک

فدراســیون جهانی تنیس روی میز، لیست داوران 
دعوت شده به المپیک ۲۰۲۰ ژاپن را منتشر كرد. در 
این لیســت كه ۲۲ داور زن و مرد از ۲۲ كشور جهان و ۴ داور از 
كشور میزبان حضور دارند، سیمین رضایی، داور بین المللی بلو بج 
و تنها ســرداور بین المللی ایران بــرای قضاوت بازی های المپیک 
ژاپن انتخاب شد. رضایی كه عضو كمیته قوانین فدراسیون جهانی 
نیز هســت از داوران برجســته بین المللی محسوب می شود كه 
فینال قهرمانی جهان در ســال ۲۰۱۷ دوســلدورف و بسیاری از 

فینال های مهم در مسابقات آسیا و جهان را قضاوت كرده است.

رقبای تنیس ایران در دیویس کاپ مشخص 
شدند

تیــم ملی تنیس ایران در مســابقات دیویس كاپ- ســنگاپور با 
قطر، ســوریه و مالزی همگروه شد. به گزارش فارس، گروه بندی 
مسابقات تنیس دیویس كاپ گروه ســوم منطقه آسیا-اقیانوسیه 
دیروز انجام شــد و تیم ها حریفان خود را شناختند. بر این اساس 
تیم ملی تنیس ایران در گروه دوم با قطر، سوریه و مالزی همگروه 
شد. طبق برنامه ملی پوشان كشورمان در نخستین مسابقه امروز با 
سوریه دیدار می كنند. مالزی و قطر دیگران حریفان ایران هستند 
كه به ترتیب در تاریخ 6 و ۷ تیرماه مقابل شان قرار خواهیم گرفت.

بانوی برنزی پاراتیروکمان ایران درگذشت
راضیه شــیرمحمدی، عضو تیم ملی پاراتیروكمان ایران بر اثر ســکته 
قلبی درگذشت. شیرمحمدی كه متولد ۱۳۵6بود در پارالمپیک ۲۰۱۳ 
لندن به مدال برنز دست یافت و در بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۸ جاكارتا 
به مدال نقره رســیده بود. وی همچنین در مسابقات جهانی هلندكه 
خردادماه امســال برگزار شد، سهمیه پارالمپیک توكیو ۲۰۲۰ را از آن 
خود كرده بود. روزنامه خراسان ضایعه درگذشت این بانوی قهرمان را 

به جامعه ورزش و خانواده آن مرحوم تسلیت می گوید.

زاویه نگاه شما

اخبار

ثبت نام از کاندیداهای کشتی 
ابطال می شود؟

ثبت نام از كاندیداهای ریاســت فدراسیون 
كشــتی ۱۵ تــا ۲۸ اســفند انجام شــد 
اما فدراســیون كشــتی از آبان ماه ســال 
گذشته و بعد از اســتعفای رسول خادم با 
سرپرســت اداره می شود. 9 ماهی می شود 
كه فدراســیون كشــتی با سرپرست اداره 
می شــود )6 ماه حمید بنی تمیم و سپس 
بهــروز نعمتی( در حالی كــه همه منتظر 
انتخابات فدراسیون  تعیین تاریخ برگزاری 
كشتی هســتند اما شــنیده می شود اگر 
وزارت ورزش در روزهــای آینــده زمــان 
برگزاری انتخابــات را اعام نکند، ثبت نام 
قبلی ابطال و تشــکیل مجمــع به بعد از 
جهانی قزاقســتان كه ۲۳ تا ۳۱ شــهریور 
برگزار می شود، موكول خواهد شد. كشتی 
امیــد اول ایران برای حضــور در المپیک 
۲۰۲۰ توكیوست اما این روزها در وضعیت 

خوبی بسر نمی  برد.

غفور بهترین مهاجم و معروف 
بهترین پاسور لیگ ملت ها

تیــم ملی والیبــال ایــران در پایان هفته 
چهارم لیگ ملت هــای والیبال با ۱۰ برد، 
۲ باخــت و ۳۰ امتیاز بعد از برزیل كه ۱۱ 
پیروزی دارد در جایگاه دوم جدول ایستاد. 
در پایــان این هفته بازیکنــان ایران مانند 
هفته های گذشته در جمع برترین بازیکنان 
قــرار گرفتند. به این ترتیــب امیر غفور با 
كســب ۱۸۲ امتیاز و ۵۷.۳درصد موفقیت 
امتیازآورتریــن  صــدر  در  حمــات،  در 
و بهتریــن مهاجمــان قــرار دارد. محمد 
موســوی در جایگاه دوم بهترین مدافعان 
و ســعید معروف همچنان در صدر جدول 
بهترین پاســورها قرار گرفتند. محمدرضا 
حضرت پــور و میــاد عبادی پــور نیز به 
ترتیب در جایگاه های دوم و ســوم بهترین 

دریافت كننده ها قرار دارند.
 برنامه هفته پنجم

۷ تیر: ایران - صربستان؛ ۱۸:۳۰
۸ تیر: ایران - بلغارستان؛ ۲۲:۱۰

9 تیر: ایران - آمریکا؛ ۱۳9۸؛ ۱۸:۳۰

گزارش

ویژه

بودجهفعلیآبیهاخرجبدهیمیشود!ورود وزارت ورزش به پرونده پروپیچ و استقلال

تیم امید پیش از حضور در بازی های مقدماتی المپیک ۲۰۲۰ توكیو 
در تهران ۸ بازی دوســتانه انجام داده بود و حالا كه فرهاد مجیدی 
سرمربی این تیم شده باز هم بازی های دوستانه خوبی برای این تیم 
تدارک دیده شده تا امیدها بتوانند بعد از ۴ دهه به حسرت فوتبال 
ایران برای حضــور در المپیک پایان دهند هرچند به این دلیل كه 
۱6 تیم در بازی های نهایی قهرمانی زیر ۲۳ ســال آســیا در تایلند 
حضــور دارند و از این جمع ۴ تیم به المپیک راه پیدا می كنند، كار 
سختی پیش روی ایران است. حضور ژاپن كه میزبان المپیک ۲۰۲۰ 
توكیوســت در این بازی ها قطعی اســت و به نوعی می شود گفت 
سهمیه صعود آسیا ۳ تیم است. باید به این نکته هم اشاره كرد كه 

تیم امید به دلیل نتایجی كه در دوره قبلی بازی ها گرفت این بار در 
سید ۴ قرار می گیرد. در دوره قبلی بازی های قهرمانی زیر ۲۳ سال 
آســیا، تیم امید در مرحله مقدماتی قرقیزستان را با نتیجه ۲-یک 
شکســت داد اما به عمان ۲-صفر باخت و از صعود به مرحله نهایی 
این بازی ها بازماند. امیدها شهریورماه راهی ازبکستان می شوند تا ۲ 
بازی دوستانه با تیم امید این كشور انجام دهند كه یکی از تیم های 
خوب آســیایی در رده سنی امید به شمار می رود. جالب این كه تیم 
زیر ۲۳ سال ازبکستان كه در جام ملت های ۲۰۱6 بحرین)جوانان( 
با ایران در مرحله یک چهارم نهایی روبه رو شده بود با نتیجه ۲-صفر 
شکست خورد و از صعود به جام جهانی بازماند. برنامه بعدی تیم امید 

میزبانی از ۲ تیم اروپایی در تهران است؛ كرواسی و رومانی كه با هر 
۲ تیم مکاتبات خوبی انجام شده. مهدی تاج به تازگی و در حاشیه 
نشست فیفا با داور شوكر رئیس فدراسیون فوتبال كرواسی مذاكرات 
مثبتی داشــت و به نظر می رسد كرواسی برای انجام بازی با امیدها 
به تهران ســفر خواهد كرد. مذاكرات با رومانی هم مذاكرات خوبی 
بوده اســت. آبان ماه هم تیم امید سفری به اندونزی خواهد داشت و 
۲ بازی دوستانه با تیم امید این كشور انجام خواهد داد. برنامه های 
دیگری هم برای تیم امید در نظر گرفته شده كه فدراسیون فوتبال 
برای اجرای آن منتظر نهایی شدن برنامه هاست. مسابقات قهرمانی 

زیر ۲۳ سال آسیا بهمن ماه در تایلند برگزار می شود.

آذرماه سال 96 تیمی از اعضای ۲ باشگاه كوهنوردی 
آزادگان و پلنگ برفی مشــهد در كوهستان كل جنو 
گرفتار بهمن و سرما شدند و درنهایت 9 نفر از اعضای 
تیم جان خود را از دست دادند. این موضوع در حالی 
مورد بررســی قرار گرفت كه درنهایت وزارت ورزش 
طی نامه ای در تاریــخ ۱۳9۸/۳/۱۲ پروانه فعالیت ۲ 
باشــگاه مذكور را لغو كرد. همین مسئله باعث شد تا 
انجمن كوهنوردان ایــران در واكنش به این اتفاق با 
صدور بیانیه ای از وزارت ورزش درخواست تجدیدنظر 
در حکم صادره داشــته باشد. به همین منظور دیروز 
انجمن كوهنوردان ایران نشست خبری با حضور یونس 

رضاخانی رئیس انجمن، كاوه كاشــفی رئیس سابق 
هیئت كوهنوردی استان تهران، عباس محمدی مدیر 
انجمن دیده بان كوهستان و پرویز امرایی مشاور عالی 
حقوقی برگزار كرد. در این نشســت كاوه كاشفی در 
واكنش به تعلیق فعالیت ۲ باشگاه كوهنوردی آزادگان 
و پلنــگ برفی گفت: »نمی خواهیم در این نشســت 
تحلیل حادثه كنیم چون پرونده در مراجع قضایی در 
حال پیگیری اســت. اما موضوع ما در مورد لغو مجوز 
۲ باشگاه آزادگان و پلنگ برفی از سوی وزارت ورزش 
است كه تاكنون مشابه آن را ندیده بودیم. ما به دنبال 
دفاع از ۲ باشگاه نیستیم اما وقتی هنوز رایی از سوی 

دادگاه صادر نشده چرا باید وزارت ورزش چنین حکمی 
بدهــد؟« او افزود: »باشــگاه آزادگان 96۰۰ نفر عضو 
داشته كه لغو پروانه منجر به پراكندگی افراد می شود.« 
او در مورد این كه آیا انجمن كوهنوردان با وزارت ورزش 
در این زمینه صحبتی داشــته یــا خیر گفت:  »خود 
باشــگاه آزادگان با وزارت ورزش صحبت كرده و قرار 
شده یک بار دیگر در كمیسیون ماده ۵ بررسی كنند.« 
اما این كه آیا 9 كوهنورد حادثه دیده بیمه بودند یا خیر 
ســوالی است كه مدنی در پاســخ به آن گفت: »بیمه 
مسئولیت مدنی برای برنامه های كوهنوردی اجباری 
است. 9 نفر در این برنامه فوت كردند كه یک نفر كه 

سرپرست برنامه بود، بیمه نداشت. طبق قانون اگر در 
یک برنامه هرچند نفر هم كشته شوند بیمه تنها دیه 
كامل ۵ نفر را كامل پرداخت می كند كه این موضوع در 
حال حاضر محل اختاف خانواده ها و ۲ باشگاه است و 
فقط باید دادگاه این موضوع را حل كند. البته دادگاه 
رسیدگی كننده در مشهد فعا رسیدگی به پرونده را 
متوقــف كرده امــا وزارت ورزش زودتر حکم داده كه 
ایــن تعارض دارد.« انجمن كوهنوردان ایران در حالی 
به حکم وزارت ورزش معترض هستند كه طبق قانون 
مسئولیت تصمیم گیری درخصوص فعالیت باشگاه ها بر 

عهده كمیسیون ماده ۵ وزارت   ورزش است.

بازی با کرواسی و رومانی نهایی می شود خوشبختی امیدها پس از درخواست فرهاد مجیدی

اشتباه سایت فدراسیون هندبال تصحیح شد

تیم ملی هندبال ساحلی ایران دوشنبه در دیدار رده بندی 
رقابت های قهرمانی آسیا مقابل ویتنام پیروز شد و به عنوان 
سومی رســید. بعد ثبت این پیروزی، ســایت فدراسیون 
هندبال از كســب ســهمیه جهانی برای تیم ملی خبر داد 
و حتی باعث شد اكثر ملی پوشان و هندبالیست های ایرانی 
در صفحات اجتماعی خود جهانی شــدن هندبال ساحلی 
ایران را تبریــک بگویند. اما گویا این رتبه ســومی منجر 
به كسب سهمیه ورود به مســابقات قهرمانی جهان برای 
ایران نشده. همین مســئله هم باعث حذف خبر از سایت 
فدراسیون هندبال ایران شد. ماجرا انتشار این خبر نادرست 
اما از بی اطاعی مســئولان فدراســیون هندبال از تغییر 
قوانین نشــات می گیرد. سال گذشته كشورهای آسیایی ۳ 
سهمیه برای حضور در رقابت های قهرمانی جهان داشتند 
اما فدراسیون جهانی در آخرین تغییرات ایجاد شده، تعداد 
سهمیه ها را به ۲ عدد كاهش داده. بی اطاعی از این موضوع 
منجر به درج خبر اشــتباه روی خروجی سایت فدراسیون 
ایران شــد. با این حال رئیس فدراسیون هندبال می گوید 
كه برخاف سال گذشــته مجوز ورود كشورهای آسیایی 
به مسابقات جهانی كمتر شــده ولی هنوز امید به جهانی 
شــدن برای ایران وجود دارد. علیرضا پاكدل در واكنش به 
این خبر به ایســنا می گوید: »سال گذشته آسیا ۳ سهمیه 
برای مســابقات جهانی داشت كه اكنون فدراسیون جهانی 
این ســهمیه را كاهش داده و تنها ۲ ســهمیه است. البته 
فدراســیون آســیایی اعتراض كرده و در پی این است كه 
سهمیه سوم را هم همانند سال گذشته بگیرد.« او در پاسخ 
به این كه چرا این خبر از طریق فدراســیون منتشر شده و 
شــما حتی تبریک گفته بودید، می گوید: »نه! من جایی از 
كسب ســهمیه جهانی حرفی نزدم. فدراسیون نیز خبر را 
اصاح كرد. چون مطمئن نبودیم من گفتم سهمیه جهانی 
را بردارند. همان لحظه كه خبر را گذاشتند ما مردد بودیم 
و خبر حذف شد. من با آقای بدر، نایب رئیس كنفدراسیون 
آسیا صحبت كردم. به من گفت كه یک سهمیه از آسیا كم 

شــده ولی در حال پیگیری هســتیم تا در اجاس جهانی 
كه هفته آینده برگزار می شــود آن ســهمیه را نیز به آسیا 
برگردانیم. در حال حاضر مشــخص نیســت و هفته آینده 
كه اجاس جهانی اســت مشخص خواهد شد. احتمال آن 
زیاد است كه این سهمیه به آسیا برگردد. ایران در قهرمانی 
جهانــی دوره قبل هم جزو ۸ تیــم اول بود و این احتمال 
را بیشتر می كند كه ســهمیه سوم آسیا را بدهند.« تاكید 
پاكدل بر تاش های صورت گرفته برای برگرداندن سهمیه، 
خاطره ای از  پنجمی ایران در رقابت های قهرمانی آسیا در 
دوران ریاست ابوالحسن مهدوی را زنده كرد. در آن مقطع 
پیش از آغاز مسابقات تعداد سهمیه قاره آسیا برای حضور 
در جام جهانی ۵ تیم به همراه قطر عنوان شــده بود اما در 
جریان مسابقات قهرمانی آسیا مشخص شد كه سهمیه این 
قاره ۴ ســهمیه به عاوه كشور قطر بود. به این ترتیب تیم 
ایران با قرار گرفتن در جایگاه پنجم از حضور در جام جهانی 
فرانســه بازماند. پس از این اشتباه كه از ناآگاهی مسئولان 
فدراسیون نشات گرفته بود، مسئولان وقت ضمن اعتراض 

به این اشــتباه از سوی كنفدراسیون هندبال آسیا، مدارک 
خود را به فدراسیون جهانی ارائه و درخواست اخذ سهمیه 
وایلــدكارت را به رئیس فدراســیون جهانــی ارائه كردند. 
مهدوی نیــز در مصاحبه ای مدعی شــد در قبال اعتراض 
ایران به كاهش سهمیه ها، فدراسیون جهانی مقرر كرد كه 
ســهمیه وایلد كارت برای این مسابقات د ر نظر بگیرد . او با 
این ادعا تاكید كرد با این حســاب ایران شانس این را د ارد  
كه با وایلد كارت راهی جام جهانی شود . بعدها مشخص شد 
كه این صحبت ها مبنای حقیقی نداشــته چراكه تیم ملی 
نتوانست به مسابقات جهانی اعزام شود. حالا یک بار دیگر 
شاهد اتفاقی مشابه هستیم. هندبال ساحلی ایران سوم شد 
و همه فکر كردند كه ســهمیه جهانی را هم كســب كرده 
غافل از این كه اینگونه نبود. حال باید منتظر ماند و دید كه 
آیا پاكدل هم همچون مهدوی امید واهی تزریق می كند یا 
این كه واقعا توانایی برگرداندن ســهمیه حذف شده آسیا را 
دارد. به هر حال ساحلی بازان ایران عملکرد خوبی داشتند 

و حضور در مسابقات جهانی شاید كمترین حق آنها باشد.

ازجهانینشدنهندبالتابیاطلاعیمسئولانازقوانین

قرار است مرحله نهایی لیگ ملت های والیبال ۲۰۱9 به میزبانی شیکاگو 
برگزار شود. كاروان والیبال ایران جهت انجام تشریفات دریافت روادید 
آمریکا خردادماه ســفری به دبی داشــت. حالا كه والیبــال ایران تنها 
یک پیروزی برای حضور در شــیکاگو نیاز دارد خیلی ها نگران وضعیت 
ویزای ملی پوشــان هســتند چراكه پیــش از این والیبــال ایران برای 
دریافت ویزای آمریکا از طریق سفر به دبی مشکاتی داشت. مسئولان 
فدراسیون والیبال ایران معتقد بودند با توجه به این كه پیش تر هم تیم 
ملی والیبال ایران برای حضور در چند تورنمنت به آمریکا ســفر كرده، 
دیگر نیازی نیست همه اعضای تیم برای دریافت ویزا راهی دبی شوند. 
امیر خوش خبر، سرپرســت تیم ملی والیبال ایران در این باره به فارس 
می گوید: »فعا تیم در حال اعزام به بلغارستان است اما پس از این سفر 

اقدامات ویزای آمریکا را هم انجام می دهیم. از سفارت آمریکا به ما پیام 
دادند تا بعد از بازگشت از بلغارستان یک نفر پاسپورت ها را به دبی ببرد 
تا ویزاها را صادر كنند. در حال حاضر به ما گفته اند كه ۲۷ پاســپورت 
به دبی ببریم كه اگر به این تعداد ویزا بدهند یعنی مشکلی نیست و كل 
تیم ویزا می گیرد.« گفتنی است؛ مرحله نهایی لیگ ملت های ۲۰۱9 به 
میزبانی شیکاگو از ۱9 تا ۲۳ تیرماه برگزار می شود.  این در حالی است 
كه تیــم ملی والیبال ایران پیش از حضــور در مرحله نهایی باید از ۳ 
بازی هفته پنجم لیگ ملت ها دست كم به یک برد دیگر برسد تا صعود 
خود را قطعی كند. به همین منظور ملی پوشــان ایران دیروز از طریق 
اســتانبول راهی بلغارستان شــدند. تیم ایران در این هفته به ترتیب با 

صربستان، بلغارستان و آمریکا دیدار خواهد كرد.

پیام سفارت آمریکا 
به والیبال ایران

 27 پاسپورت
به دبی بیاورید

یک عضو هیئت مدیره استقال می گوید كه پرونده 
پروپیچ با تاش وزارت ورزش و هیئت مدیره باشگاه و 
مساعدت وزارت امور خارجه حل می شود. به گزارش 
ایســنا، كامران منزوی، عضو هیئت مدیره باشــگاه 
استقال در گفت وگویی تلویزیونی درباره انتقاداتی كه 
به شفاف سازی های بدموقع علی خطیر درباره مسائل 
تیم انجام می گیرد، گفت: »آقای خطیر زیرمجموعه 
آقــای فتحی اســت و زحمت می كشــد. زمانی كه 
من یا آقایان دیگر در این پســت حضور داشــتیم، 
انتقادات زیادی نسبت به ما وارد می شد. ما آن زمان 
نمی  دانســتیم گله مان را كجا ببریم. آقای خطیر هم 
زحمت می كشــد و كار زیــادی دارد. بهترین قاضی 
درباره عملکرد ایشان، آقای فتحی است. البته بعضی 
اوقات اتفاقاتی می افتد كه نباید بیفتد ولی نمی  توان 
زحمات او را نادیــده گرفت.« او افزود: »آقای خطیر 
اگر كاری می كند در راه خیر و صاح باشــگاه است 
چون هیچ گونه نفع شخصی یا مشکل شخصی ندارد 
ولی باید با شرایط استقال یا استقال شناسی بیشتر 
آگاه شــود.« این عضو هیئت مدیره استقال درباره 
پرونده پروپیچ كه در جلسه دوشنبه هیئت مدیره هم 

بررسی شد، توضیح داد: »من قبا گفتم كه امیدوارم 
با مساعدت فدراسیون فوتبال مشکل حل شود چون 
آن زمان قول هایی گرفته بودیم. خوشبختانه با ورود 
وزیر ورزش و مســاعدت وزارت امور خارجه، به امید 
خدا مشکلی كه با ۳۰ هزار دلار حل می شد الان باید 
با ۴۰۰ هزار دلار حل شــود، برطرف می شود. یادتان 
باشــد كه این حل شدن، آینده اســتقال را خراب 
می كند و بودجه فعلی را خرج گذشــته می كنیم و 
در نتیجه زمــان حال تبدیل به ویرانه ای برای آینده 
می شــود. خدا را شکر در حال حاضر این مشکل در 
حال حل شدن است و با تاش وزارت ورزش و هیئت 
مدیره و مساعدت وزارت امور خارجه برطرف می شود. 
این مشــکل، مشکل مدیر وقت هم نیست چون اگر 
آن زمــان پول داشــت، پرداخت می كرد. مشــکل 
استقال و پرسپولیس این است كه مشکات شان از 
یکی به دیگری می رسد كه ناشی از محدودیت های 
منابع مالی اســت.« منزوی افزود: »الان هم همین 
محدودیت ها وجود دارد و باید ساعت ها درباره تامین 
منابع مالی صحبت كنیم. بحث مهمتر این است كه 
ما از ورود بازیکن بی كیفیت خارجی جلوگیری كنیم. 

بازیکن بی كیفیت خارجی یعنی خرید غیر اقتصادی. 
خیلی ها خــرده می گیرند كه مــن مخالف بازیکن 
خارجی هســتم اما اینطور نیست. ما فابیو جانواریو، 
گیائوری و... را آوردیم. پاتوسی هم بازیکن باكیفیتی 
است اما نباید بازیکن خارجی روی نیمکت بنشیند 
و حــق امیدهای اســتقال را بخــورد.« او در پایان 

درباره وضعیت پاتوسی بیان كرد: »خطیر با پاتوسی 
در تماس اســت و جزو كارهای اجرایی است. انشاا... 
مشکل پاتوسی هم حل شود اما مشکل این است كه 
من با اساس مشکل دارم. وقتی بازیکنی مثل پروپیچ 
می آید كه به در نمی  خورد، حداقل زمان جدایی با او 

تسویه حساب كنیم.«

کمیسیونماده5چشمدرچشم2باشگاهکوهنوردی انتقاد انجمن کوهنوردان ایران از تصمیم وزارت ورزش

مهلت ۲ روزه به فدراسیون ها 
برای پرداخت پاداش 

وزارت ورزش و جوانــان امســال مراســم 
تجلیل از قهرمانان و مــدال آوران بازی های 
آســیایی و پاراآسیایی را ۱۱ خرداد با حضور 
رئیس جمهوری برگزار كرد این حالی اســت 
كه بخشــی از پاداش ها قبا و بخشی دیگر 
در همان زمان مراســم تجلیل به حســاب 
فدراســیون ها واریــز شــد. وزارت ورزش و 
جوانــان اســامی ورزشــکاران و كادر را با 
مبلغ پرداختی به فدراســیون ها اعام كرد و 
مهلت داد تــا ۲ روز این پاداش به قهرمانان 
پرداخت شــود این در حالی است كه برخی 
از فدراســیون ها از جملــه دوومیدانی هنوز 
پرداختی به قهرمانان نداشته اند. نکته جالب 
اینجاست كه كیهانی در اظهار نظری عجیب 
از اختصــاص پاداش به دبیر و مدیر تیم های 
ملی خبر داده؛ موضوعــی كه این روزها نیز 
بسیار حاشیه ساز شده است. ژاله فرامرزیان، 
معاون مالی و توســعه منابع انســانی وزارت 
ورزش در گفت وگــو با فــارس در این باره 
گفت: »بنده بــه تک تک عنوان اســامی از 
ورزشــکار و كادر گرفته همه را نوشته ام چه 
مبلغی باید پرداخت شود، زیر آن هم امضای 
مــن و آقای داورزنی وجود دارد. اگر كســی 
یک ریال تخطی كند خاف كرده است. نامه 
رســمی هم در این خصوص به فدراسیون ها 
ارسال شــده كه در آن قید شده در مدت ۲ 
روز كارهای عملیاتی پرداخت باید انجام شود 
در مدت یک ماه هم رسیدها را تحویل دهند 
در غیر این صورت به عنوان متخلف شناخته 

خواهند شد. ما با كسی تعارف نداریم.«

صلاحیت ۹ کاندیدای 
وزنه برداری تایید شد

 9 وزنه بــرداری  فدراســیون  انتخابــات 
كاندیداها خواهد داشت. به گزارش ایسنا، 
قرار  وزنه بــرداری  فدراســیون  انتخابات 
است ۱6 تیرماه برگزار شود و این مجمع 
9 كاندیــدا خواهد داشــت. پیش از این 
تایید صاحیــت ۸ كاندیدای وزنه برداری 
آمــده بود و اكنون یــک كاندیدای دیگر 
هم تایید صاحیت شــد تــا 9 نفر برای 
ریاست مجمع با هم رقابت داشته باشند. 
اســامی كاندیداها به این شــرح اســت: 
سجاد انوشــیروانی، محمدرضا آخوندی، 
باقری،  كــوروش  پوركیان،  عبدالکریــم 
حســین رضازاده، شهرام عظیمی، فرشاد 
غزالیان، علی مرادی و نصرت ا... عابدینی. 
در روزهای آینده احتمال این كه برخی از 
كاندیداها به نفع هم انصراف دهند، وجود 

دارد.


